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Jaarverslag 2023, een overzicht van de belangrijkste gebeurtenissen. 

Na de geslaagde Nieuwjaarsinloop volgde op 19 januari de jaarvergadering, 

waarbij onze nieuwe burgemeester mevr. Ilona Jense ter kennismaking 

aanwezig was. In de dorpsraad ook twee nieuwe leden: Jessica van Esbroeck en 

Marc Verberght. Kort daarna kwam Gerard Croon in de dorpsraad , die zich 

meteen heeft ingezet voor de bewoners van de Kievitstraat, die plotseling hun 

huurwoning uit moesten. Verhuurder Woongoed is teruggefloten door de 

hiervoor opgerichte  bewonerscommissie en gemeente Hulst.     

Op initiatief van de Dorpsraad was op 29 maart een bijeenkomst georganiseerd 

voor alle commissies van Hengstdijk om zo het jaarprogramma en de 

organisatie van de festiviteiten in Hengstdijk te stroomlijnen. Niet alle 

commissies waren positief over dit overleg dus samenwerking wordt door de 

dorpsraad niet opnieuw aangejaagd.                                                              

 Elke inwoner kan desgewenst een overleg aanvragen. De Dorpsraad kan 

daarop ingaan. Men wordt een half uur voor aanvang van de normale 

maandelijkse vergadering uitgenodigd. Recreatieterrein de Vogel maakt hier 

soms gebruik van en zo worden lopende zaken besproken, zoals informatie 

uitwisseling en overlast van bijv. honden, geluid en jongeren. (juni ’24).  

Er was in juni ook een bijeenkomst met dorpswethouder Gino Depauw, waarbij 

o.a. de voortgang van het onderzoek naar het omleiden van zwaar verkeer 

langs het dorp ter sprake kwam. 

Juli: op een inloopavond plaatste de dorpsraad kritische kanttekeningen bij een 

kaart van het nieuwe bestemmingsplan buitengebied Hulst. Dit is gemeld aan 

gemeente Hulst.  

September: Plotseling sluiting van basisschool Het Vogelnest! Meteen 

organiseerden Stichting de Schuur en de Dorpsraad op 21 september een druk 
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bezochte inloopavond waar o.l.v. Josef de Roos (stichting de Schuur) 

gefilosofeerd werd over de leefbaarheid, de vergrijzing en de mogelijke 

behoefte aan een dorpshuis annex ouderenzorgcentrum. Besluit: er komt een 

enquête onder alle inwoners van Hengstdijk. Gemeente Hulst zal zo snel 

mogelijk de uitslag van de enquête ontvangen. De leefbaarheid hier in de 

toekomst staat voorop. 

Kennismaking met onze nieuwe “ dorpsregisseur” Chris Stuart. 

De Dorpsraad uit bij gemeente Hulst nogmaals in een brief haar zorgen over 

aankoop van huizen in de Reygerskreek die daarna bij het recreatieterrein de 

Vogel worden ingelijfd. Zo wordt het dorp kleiner, en recreatief gebruik is bij de 

meeste huizen in strijd met het daar van kracht zijnde bestemmingsplan. 

Hengstdijk verlangt  dat de Vogel en het dorp de oude grens rond de 

Reygerskreek respecteren, zoals vastgelegd in het bestemmingsplan.  

De burendag was een gezellige dag, binnen en buiten op straat met tenten, 

met koffie, taartenbakwedstrijd, en later een bbq. Grote opkomst! 

Oktober: de laatste kinderen vertrekken naar scholen elders. Stilte in het dorp 

overdag. Alle dorpsbewoners kunnen meedoen aan de grote enquête , 

opgesteld door de dorpsraad samen met st. De Schuur. De uitkomst wordt 

gedeeld met gemeente Hulst.  

In de loop van de zomer is de Plevierstraat na totale vernieuwing van leidingen, 

riool en plaveisel gereed gekomen. De gewenste steile verkeersremmer is er 

niet gekomen omdat inmiddels deze straat een 30 km. zone is geworden. De 

aanwonenden ervaren minder trillingen en verkeerslawaai. Communicatie met 

de uitvoerders was helaas zeer gebrekkig, maar het resultaat is goed. 

December: Sinterklaasfeest nieuwe stijl na het sluiten van de school. 

Cadeautjes,  Pieten en koffie  ’s ochtends in het dorpshuis. Zeer goede 

opkomst, een goede activiteit voor de komende jaren. 

Tot slot was er een bijeenkomst waarbij onderzoeksbureau Newae in opdracht 

van gemeente Hulst alle accommodaties en hun toekomstmogelijkheden in 
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Hengstdijk in kaart bracht:  de school, de kerk en het dorpshuis. Met de bij die 

gebouwen betrokken mensen en medewerkers van gemeente Hulst werd een 

inventarisatie gemaakt van wensen en mogelijkheden. Newae bezoekt daartoe 

in 2024 alle dorpen en wijken in gemeente Hulst. 

Hanneke Versol, secretaris. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


